

致：中國銀行（香港）有限公司（下稱「中銀香港」）

中銀香港專用
授信申請書編號：

表格二(適用於拒絕給予表格一同意的客戶) - 有關按揭申請資料的同意

本人通過簽署本同意書：

* 同意

* 不同意

中銀香港就查閱信貸報告（該信貸報告不包括本人按揭宗數（即本人（不論以借款人、按揭人或擔保人身分，以及不論以本人單名或與其他人士聯名方式）在信貸提供者不時持有的未償還按揭貸款合計宗數）向信貸資料服務機構提供本人（不論以借款人、按揭人或擔保人身分）向中銀香港作出新按揭貸款申請的事實。

*請在適當空格內劃上"✓"

簽署#	簽署人姓名 (請按香港身份證 / 旅遊證件填寫)
	香港身份證號碼 / 旅遊證件號碼
	日期
# (1) 請每名人士獨立簽署此「同意書」。 (2) 簽署式樣必須與相關申請表的簽署式樣相同。 (3) 香港身份證號碼 / 旅遊證件號碼必須與相關申請表填寫資料相同。	
銀行專用	(員工簽署) (員工編號)

To: Bank of China (Hong Kong) Limited (the “Bank”)

For Bank Use Only Application Number:
--

Form 2 (to be obtained from a customer who declines to give consent in Form 1) - Consent relating to mortgage application data

By signing this Form, I

* agree

* do not agree

to the Bank providing to Credit Reference Agencies the fact that I have made a new application for mortgage loan (whether as a borrower, mortgagor or guarantor) with the Bank in relation to the obtaining of a credit report (which will not contain my mortgage count, being the total number of outstanding mortgage loans held by me with Credit Providers (whether as a borrower, mortgagor or guarantor, and whether in my sole name or in joint names with others) from time to time).

**Please put “✓” in where appropriate*

Signature #	Name of Signatory (as stated on Hong Kong Identity Card /Travel Document)
	Hong Kong Identity Card No. / Travel Document No.
	Date
# (1) Please sign this “Consent Form” individually. (2) The signature must be the same as the one in the related application form. (3) Hong Kong Identity Card No. / Travel Document No. must be the same as the one in the related application form.	
For Bank Use Only	(Staff Signature) (Staff Number)